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Styrelsemöte 2024-03-13 
 

Närvarande: Christian Lindström, Carina Linder, Fredrik Meuller, Carin Hagberg, Madelene 
Persson Holmström. 
                     

1. Mötets öppnande 
Ordförande Christian förklarade mötet öppnat.  
 

2. Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen. 
 

3. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes. 
 

4. Rapporter 
Ordförande – Varit i kontakt med ”Växjö” för att få en förklaring varför de har lagt en 
DJAS match en fredag kväll när det tar en stund att åka dit. 
Kassör – Budgeten är i balans. Ekonomin ser bättre ut i år än vad det gjorde vid den 
här tiden föregående år. 
Kommunikation – Några sponsorer är klara inför säsong 24/25. Julia ska ha en 
utbildning för några av Bergs IK ledare. Sportgruppen behöver utökas med flera 
personer. Träningstiderna ska önskas till 5/5-24. 
 

5. Pågående punkter 

 Digitala lagkassor – Styrelsen har besluta att anlita DL-digitala lagkassan 
till alla lagen i Bergs IK. Detta kommer att startas till hösten. Utbildning 
kommer för ekonomiansvariga i lagen. 

 Bidrag från RF-SISU – Går att söka bidrag till aktiviteter som föreningen 
vill ordna med. Navid tar reda på mer info. 

 
6. Verksamhet 

 Sponsring förening kontra enskilda lag – Madde ska se om hon hittar info 
om hur andra föreningar gör.  

 Policy för ledare och spelare i Bergs IK. Riktlinjer trupper och ledare – Policy 
godkändes av styrelsen och den ska läggas ut på hemsidan. 

 Rollbeskrivningsdokumentet, besluta och sen fördela ut vem som 
fråga/tillsätta vilken roll till kommande säsong – Styrelsen godkände detta 
och det ska läggas ut på hemsidan. Kommer att stå i dokumentet vem som 
tillsätter rollerna. Styrelsen kommer ge sportchef mandat så att hen får 
underteckna kontrakt när det behövs.  

 Tidsplan för det som behöver göras innan årsmötet bl a budget, 
verksamhetsberättelse, verksamhetsplan mm. Förbereda ev framställningar 
från styrelsen – Detta ska vara klart till 1/6. 

 Datum för årsmötet – Årsmötet bestämdes till onsdag den 19/6 kl 18 på 
Restaurang Oscar´s. 



                                      

2 2024-03-17 

 Utvärdering av säsongens försäljningar. Hur gör vi nästa säsong – Sista 
försäljningen av Ravelli var det mycket friköp från medlemmarna. Nästa 
säsong kommer föreningen sälja toa-/hushållspapper. Budgeten ska ses 
över innan styrelsen bestämmer om en andra försäljning. 

 Uppstart för nya lag. Rutiner vems ansvar sportgrupp/styrelsen – 
Uppstarten av nya lag kommer att ligga på sportgruppen. 

 Kommentatorer till H1-kvalet – Innebandy tv har bett ”Åbys” kommentator 
att kommentera Bergs IK hemmamatcher under kvalet. 

 Fråga sportchefen om han vill sitta kvar på sin post nästkommande säsong 
– Ordförande Christian ska fråga sportchefen Christian Hagberg om han vill 
sitta kvar. 
 

7. Övriga frågor  

 Tävlingskonferens – Förberedande konferensen är måndag den 18/3 och 
Tävlingskonferensen är tisdag den 26/3. Navid går. 

 Laget.se – Det är 1 år kvar på avtalet. 

 Mini-bussar – Sportis har köpt in 3st minibussar. De har erbjudit Bergs IK 
första tjing på att hyra dessa under kvällar och helger om intresse finns hos 
lagen. 
 

8. Nästa möte  
Onsdag den 10/4 kl 18 på Fredriks jobb Dospace. 
 

9.  Mötet avslutas 
Ordförande Christian avslutade mötet. 
 
 
 

 
 

 
_________________________  ______________________ 
 Christian Lindström, ordförande                                       Carina Linder, sekreterare 


